
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 21/11/2018 

Sra. Maria Jesús Sinfreu  
 
El passadís central del parc de la Solidaritat és una zona molt exposada al sol i 
des de l’Ajuntament es va dir que s’hi posarien para-sols. S’han oblidat del 
tema? 
 
Pensen prendre mesures immediates per pal·liar el casos circulatori provocat 
pel nou carril bici al seu pas per Laureà Miró i Països Catalans? 
 

La senyora Haro: 

“Senyora Sinfreu, en la primera pregunta que fa vostè, jo crec que l’equip de govern 
és el que millor li pot contestar. Han dit que el problema no el tenen aparcat, vull dir, 
en són conscients i que un dia o un altre l’implantaran, de la millor manera que 
puguin. Perquè, clar, sembla que hi ha característiques que són difícils, no?, té unes 
característiques diferents. 

I sobre el segon tema, jo mateixa avui he anat..., bé, m’he trobat en el atasco, sí?, i 
sí, jo crec que hi ha un problema una miqueta greu que hem de solucionar. Sé que el 
carril bici és necessari, però ara per ara nosaltres ens movem en cotxe i hem 
d’arribar a un consens.” 

 


